
Till Kultur & Fritidsnämnden Lomma Kommun Bjärred 2020-05-06 

Vi reserverar oss mot beslutet i ärende fem, angående upplägget kring hur ett fåtal elever skall 
erbjudas extra många kurser, till rabatterat pris dessutom, samtidigt som det finns folk som står i kö 
och inte får möjlighet att deltaga överhuvudtaget. Risken med detta upplägg är att resurser 
snedfördelas inom kulturskolan. 

I mån av plats ser vi gärna att utökade kurser ges och att de som vill satsa ännu mer på sitt intresse 
ges möjlighet till detta. Men, då vi har begränsade resurser gällande lokaler, lärare etc bör man fråga 
sig huruvida extra subventionerad satsning på ett fåtal elever kan anses rimligt samtidigt som folk 
står i kö och inte får delta i undervisning men hänvisning till att det är fullt. 

Vi yrkar på att denna del gällande taxor och möjligheter till satsning för ett fåtal återremitteras för att 
säkerställa att folk inte tvingas stå i kö till kulturskolan.  

Martin Ericsson, ledamot Kultur & Fritidsnämnden för Fokus Bjärred 
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